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XIX Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 29 kwietnia 2004 roku. 
1.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski 
Proszę o pisemną odpowiedź, na zadaną 
interpelację w dniu 11 marca 2004 roku, 
dotyczącą zarzutów prokuratorskich 
postawionych niektórym osobom w radach 
nadzorczych. Czy zamierza Pan w 
najbliższym czasie zmienić te osoby?  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Odnośnie Rad Nadzorczych działam konsekwentnie i w odpowiednim 
czasie podejmę odpowiednie działania. 

2.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jakie są plany i działania miasta aby 
pozyskać lokale na mieszkania socjalne. W 
mieście jest ok. 300 osób oczekujących na 
mieszkanie. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Obecnie miasto nie posiada środków na lokale socjalne, jednak 
planujemy pozyskiwać nowe środki i myślę, że niebawem to się uda. 

3.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W budżecie miasta były przewidziane środki 
na sortownię odpadów w kwocie ok. 13 mln, 
a oferty opiewają na ok. 20 mln. Co zamierza 
zrobić miasto w tej sprawie czy zostanie 
unieważniony przetarg. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

W sprawie segregacji odpadów opracowana została dokumentacja, był 
zorganizowana przetarg do którego zgłoszono 5 ofert. Cena wzrosła 
ponieważ wzrosły ceny materiałów budowlanych podyktowane jest to 
wzrostem podatku VAT oraz wzrosła cena EURO. Przeanalizujemy 
jeszcze raz oferty. Unieważnienie przetargów jest niemożliwe ponieważ 
wiąże się to z łamaniem prawa. Pełniejszą informację będziemy mogli 
udzielić za ok. 45 dni.  

4.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Wnioskuję o wycofanie z planu WPI 
inwestycji pn. sortownia odpadów, myślę, że 
po jej wybudowaniu wzrośnie cena za tonę 
odpadów, co nie jest w interesie miasta. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

O realizacji inwestycji pn. budowa sortowni odpadów niebawem 
zadecyduje komisja przetargowa, która podejmie decyzję o 
unieważnieniu przetargu lub wyborze korzystniejszej oferty. O decyzji 
poinformuję Rade Miejską.  

5.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Czy jest już gotowa ekspertyza wody na 
stacji uzdatniania wody w Ostrołęce. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Niebawem będą przeprowadzone ekspertyzy w Stacji Uzdatniania 
Wody,  oraz będzie zrobione dodatkowe postępowanie odnośnie 
zamówienia. Obecnie woda spełnia wszystkie normy, które dopuszczają 
ją do użytkowania w gospodarstwach domowych. 

6.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Proszę o dokładne wyjaśnienie etapów 
inwestycji pn. rozbudowa systemu 
oczyszczalni ścieków w Ostrołęce oraz jej 
poszczególnych kosztów.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

 
Wydział Inwestycji i Dróg 

W sprawie tej została udzielona odpowiedź pisemna. 



  

7.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

W tygodniku ostrołęckim  nr 35/1225 z dnia 
2.09.2003r.  Pan Prezydent obiecał, że 
nauczyciel, który będzie miał w swojej klasie 
olimpijczyka otrzyma nagrodę w wys. 10 tys. 
zł. Jak Pan Prezydent zamierza wywiązać się 
z tej obietnicy, skoro w budżecie miasta nie 
ma środków przeznaczonych na ten cel. 

Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych 

W sprawie mojej wypowiedzi odnośnie przyznawania nagród dla 
nauczycieli nie autoryzowałem nikogo. Mówiłem o laureatach a nie o 
każdym indywidualnym uczestniku olimpiady. 

8.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Proszę o przeniesienie w budżecie miasta 
pieniędzy przeznaczonych na remont ulicy 
Bursztynowej, na kluby sportowe, które mają 
bardzo trudną sytuację finansową w tym 
roku.  

Wydział Inwestycji i Dróg Nie będę zdejmował z żadnych inwestycji środków finansowych 
ponieważ inwestycje w mieście zostały już rozpoczęte oraz zostały 
rozstrzygnięte przetargi oraz trwają procedury przetargowe na 
inwestycje drogowe. 

9.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Proszę o wykonanie przejścia dla pieszych na 
ulicy Inwalidów Wojennych oraz na ulicy 
Sienkiewicza przy ostatnim przystanku 
autobusowym MZK. 

Wydział Inwestycji i Dróg Niebawem w przetargu zostanie wyłoniony wykonawca na 
wymalowanie znaków poziomych na przejścia dla pieszych. Sprawa 
zostanie załatwiona po 3 maja br. 

10.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej 
dotacja dla Ligi Kobiet Polskich została 
zaakceptowana w wys. 30 tys. zł dlaczego 
zostało to zmienione.  

Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych 

Sprawa przyznania większej dotacji dla Ligi Kobiet Polskich niebawem 
będzie wyjaśniona. Dodatkowo będzie prawdopodobnie przeznaczone 5 
tys. zł. Są pozytywne dwie opinie komisji. 

11.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Kiedy w ogóle zostaną odnowione przejścia 
dla pieszych w mieście Ostrołęka oraz linie 
poziome. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przejścia dla pieszych w mieście zostały odnowione. 

12.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Dlaczego nie zostają w całości 
wykorzystywane środki finansowe na 
programy ochrony zdrowia i prowadzenie 
profilaktyki w szkołach. 

Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych 

Zarezerwowane były środki na hospitalizację i stąd zostało, ponieważ 
nie było potrzeby dalszego finansowania.  

13.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Jakie kwoty są przeznaczane na 
dofinansowanie Wyższej Szkoły Medycznej 
w Ostrołęce, uważam, że są bardzo małe. 

Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych 

Miasto dofinansowało do Akademii Medycznej w postaci przekazania 
im bezpłatnie lokalu. Studenci korzystają z noclegu po cenach 
preferencyjnych. 

14.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Jaki jest plan Prezydenta z racji wejścia 
Polski do Unii Europejskiej, czy odbędą się 
jakieś spotkania, festyny, pogadanki itp? 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W sprawie zorganizowania imprezy w mieście odnośnie wejścia Polski 
do Unii Europejskiej dostaliście państwo radni zaproszenia, w których 
jest zawarty program uroczystości związanych z wejściem Polski do 
Unii Europejskiej.  

15.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dyemrski 

Bardzo proszę o załatanie dziury w ul. 
Witosa.   

Wydział Inwestycji i Dróg Dziury w jezdniach zostały usunięte w ramach bieżącego utrzymania 
dróg. 



  

16.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dyemrski 

Apeluję do Prezydenta Miasta o zamknięcie 
ulicy Głowackiego, ponieważ jej stan 
techniczny od chwili jej uruchomienia się 
pogorszył, a jest tam tylko 20 sklepów. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przegląd szczegółowy ulicy Głowackiego zostanie wykonany w dniu 8 
maja 200 4oku. Wstępnie komisja na sygnały mieszkańców już 
przeprowadziła kontrolę po której nie stwierdziła ubytków w ulicy 
wymagających interwencji. 

17.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Proszę o położenie dywaniku asfaltowego na 
ulicy Astrowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Asfaltowanie ulicy Astrowej będzie realizowane w br. w miarę 
możliwości finansowych miasta. Zostały opracowane wyceny 
szacunkowe remontu nawierzchni w dwóch wariantach: 
I – wymiana całej nawierzchni na nową kostkę z polbruku, 
II – wykonanie nawierzchni asfaltowej po zdjęciu zniszczonej kostki. 

18.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Proszę o zagospodarowanie terenu przy ul. 
ks. Pędzicha ponieważ po posadzonych tam 
krzewach pozostały suche badyle. Nie jest to 
dobra wizytówka miasta. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Odnośnie nowego zadrzewienia też pomyślimy, jak tylko pozwolą nam 
na to środki finansowe. 

19.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dyemrski 

Parking na ul. Prądzyńskiego jest bardzo 
zniszczony, kostka wykruszona, co jest z 
gwarancją proszę o wymuszenie od 
wykonawcy naprawę parkingu. 

Wydział Inwestycji i Dróg Parking przy ulicy Prądzyńskiego wykonywała firma PBO w Ostrołęce. 
Inwestycja posiada gwarancję i jest ubezpieczona. Gdy tylko uznamy że 
jest tam zniszczenie będziemy alarmować. 

20.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Jakie są podjęte działania dot. 
bezpieczeństwa na ul. Gorbatowa. 

Wydział Inwestycji i Dróg Oznakowanie przejścia dla pieszych w pobliżu zatoki MZK zostało 
wykonane. 

21.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

W imieniu mieszkańców ul. Hanki Sawickiej 
oraz ul. Dąbrowskiego mam pytanie o termin 
naprawy nawierzchni na tych ulicach. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przeprowadzenie remontu ulicy Hanki Sawickiej i Dąbrowskiego w 
obecnej chwili nie jest możliwe w związku na brak środków 
finansowych. Ulice te nie ujęte były w planie remontów. Remont może 
być przeprowadzony przy udziale mieszkańców.  

22.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Kiedy zostanie wykonany remont lub też 
budowa ul. Wesołej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przeprowadzenie remontu ulicy Wesołej jest  niemożliwe ze względu na 
brak środków finansowych. Ulica ta nie ujęta była w planie remontów. 
Remont może być przeprowadzony tylko przy udziale mieszkańców. 
Ulica ta wymaga zrobienia kanalizacji deszczowej. 

23.  Radna Rady miejskiej 
Maria Sulbińska 

Proszę w imieniu mieszkańców osiedla 
Bursztynowe aby  nie rezygnować z remontu 
ulicy Bursztynowej ponieważ jej stan 
techniczny jest bardzo zły, a mieszkańcy 
czekają na jej remont już wiele lat. 

Wydział Inwestycji i Dróg Środki finansowe nie będą zdejmowane z ul. Bursztynowej i niebawem 
zostanie tam położony dywanik asfaltowy, w trakcie procedura 
przetargu nieograniczonego na realizację robót. 

24.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja” 
Leszek Osowski 

Proszę o interwencję w sprawie uszkodzonej 
studzienki telekomunikacyjnej na ul. 
Żeromskiego i Magazynowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Studzienka telekomunikacyjna przy ul. Żeromskiego i Magazynowej 
została naprawiona.  



  

25.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Stacja” 
Leszek Osowski 

 
 
 

Kiedy zostaną rozpoczęte remonty ulic, na 
osiedlu Stacja, które były zaplanowane. 

Wydział Inwestycji i Dróg Remonty ulic zostały rozpoczęte. 

XXI Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 27 maja 2004 roku. 
26.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski 
Dlaczego ceny za odpady wywożone na 
wysypisko śmieci mają wzrosnąć z ok. 14 zł 
za tonę do 213 zł.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Podniesienie cen za odpady to tylko możliwość wynikająca z Prawa 
Ochrony Środowiska. W chwili obecnej nie ma przesłanek, które 
wskazywałyby konieczność podniesienia ceny składowanych odpadów 
do 213 zł za tonę. 

27.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Ile kosztował wyjazd dwóch osób z Urzędu 
Miejskiego do Portugalii i jakie skutki 
wymierne z tego tytułu otrzyma miasto. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Do Portugalii pojechały z Urzędu Miasta dwie osoby za darmo ze 
środków Unii Europejskiej.  

28.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W ostatnim czasie zostało przyjętych do 
urzędu miasta kilka osób czym te 
zatrudnienie było podyktowane.  

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Osoby przyjęte do pracy w Urzędzie Miasta to przede wszystkim 
absolwenci oraz stażyści, którzy opłacani są w 50% przez urząd pracy.  

29.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy jest informacja o pracownikach, którzy 
nabędą świadczenia emerytalne. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

W Wydziale Organizacji Nadzoru i Informatyzacji Urzędu jest 
informacja dotycząca osób, które nabędą w tym roku prawa emerytalne. 

30.  Radny Rady Miejskiej  
Tadeusz Jarosik 

Dlaczego sprzeczne są informacje dotyczące 
rozpoczęcia budowy sortowni odpadów. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Informacje pochodzące z Urzędu Miejskiego oraz z OTBS Sp. z o.o. są 
jednoznaczne i takiej samej treści. Sprzeczności pojawiają się w 
środkach masowego przekazu, ale ich źródłem nie jest Urząd Miejski. 

31.  Radny Rady Miejskiej 
Lech Wołczuk 

Proszę o interwencję u firm w sprawie 
jakości używanych przez nich polbruków. Ich 
jakość pozostawia wiele do życzenia.  

Wydział Inwestycji i Dróg Zostanie przeprowadzona kompleksowa kontrola odnośnie stanu 
nawierzchni chodników w mieście. Kontrola ta będzie podstawa do 
wyegzekwowania i naprawienia usterek. 

32.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Czy wybór nowego dyrektora Zakładu 
Obsługi Oświaty i Aktywnego zwalczania 
Bezrobocia będzie dokonany w drodze 
konkursu.  

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Na dzień dzisiejszy obowiązki Dyrektora ZOOiAZB pełni Pan Marek 
Cisowski.   
 
 
 
 
 

33.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska. 

Co miasto zamierza zrobić z tak złym stanem 
zdrowia w naszym mieście. 

Wydział Oświaty i Spraw 
Społecznych 

Z uwagi na skromny budżet miasta , pomoc finansowa służbie zdrowia 
w chwili obecnej nie jest możliwa. 



  

34.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Kotowski 

Proszę aby Prezydent Miasta znalazł środki 
finansowe na remont Placu oraz pomnika 
Bema, ponieważ jest to jedna z wizytówek 
miasta.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej 

Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 

Opracowywana jest koncepcja zagospodarowania Placu Gen. J. Bema, 
która będzie uwzględniała także kwestię remontu pomnika. 

XXII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 28 czerwca 2004 roku. 
35.  Radna Rady Miejskiej 

Agnieszka Tańska. 
Jakie są perspektywy na uruchomienie w 
Ostrołęce tramwaju elektrycznego do 
Warszawy. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta  

Prowadzone są rozmowy z Marszałkiem o uruchomieniu tramwaju 
elektrycznego. Na dzień dzisiejszy nie ma konkretnych decyzji w tej 
sprawie.   

36.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W spółkach miejskich w miesiącu czerwcu 
udzielono niektórym prezesom absolutorium. 
Czy poczyniono to zgodnie z prawem? 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta  

Absolutorium z wykonania obowiązków za 2003 rok zostało udzielone 
wszystkim prezesom spółek miejskich. 

37.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy nie należałoby porozmawiać z władzami 
miasta Łomży jak wygląda u nich segregacja 
odpadów? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W dniu 12.08.2004r. odbędzie się Forum Dyskusyjne na temat 
gospodarki odpadami, na które zaproszono Prezydenta Łomży i Wójta 
Gminy Miastkowo. władze tych jednostek wyjaśnią zagadnienia w 
przedmiotowej sprawie. 

38.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jakie rozwiązania podjęte zostały przez 
miasto, aby pozyskiwać mieszkania socjalne? 
Czy zapadły jakieś decyzje? 

Wydział Spraw 
Społecznych i 

Mieszkaniowych 

Zgodnie z programem gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
miasta w latach 2003-2007 jesteśmy zobowiązani do wybudowania 
dwóch budynków socjalnych o 25-30 mieszkaniach każdy. Ustalono, że 
budynki socjalne będą realizowane w Wojciechowicach. Jeden 
pomiędzy ulicami koszarowa i Legionową, drugi w rejonie ulicy 
Puławskiego. Obecnie zlecono OTBS przeprowadzenie przetargu na 
opracowanie projektu technicznego budynku mieszkalnego – 
socjalnego, powtarzalnego o 30 mieszkaniach.   

39.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W marcu był poruszony temat odnośnie 
udzielania bonifikat dla spółdzielni. Czy 
podjął Pan Prezydent jakąś inicjatywę w tej 
sprawie? 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Sprawy udzielania bonifikat dla spółdzielni mieszkaniowych będą 
rozpatrywane indywidualnie po złożeniu kompletnych wniosków przez 
spółdzielnie. Na obecna chwilę złożone są trzy wnioski tj. Ostrołęckiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej, Spółdzielni „Eskulap i Spółdzielni Szklany 
Dom. Propozycje odnośnie wysokości udzielania bonifikat z projektami 
będą przedstawione Radzie Miejskiej do wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty. 

40.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy w najbliższym czasie zapadną jakieś 
decyzje w sprawie pozyskania środków na 
udział własny w sprawie systemu odbioru 
ścieków. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęki  

Agnieszka Mieczkowska 

Środki w sprawie systemu odbioru ścieków będą pochodziły z 
Powiatowego Funduszu w kwocie 3 mln złotych.  
 



  

41.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Na sesji w dniu 29.04.2004r. na zadawaną 
interpelację nie dostałem satysfakcjonującej 
odpowiedzi. W dniu dzisiejszym chciałbym 
dopytać się w sprawie rozbudowy i 
modernizacji ścieków.  

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęki  

Agnieszka Mieczkowska 

Gminy do kasy miejskiej nie wpłaciły żadnej kwoty, miasto również nie 
sfinansowało żadnej dokumentacji na terenie gmin. Projekt wykonany 
przez firmę „Prokom” zawiera również udział gminy Olszewo Borki i 
gminy Rzekuń. Gmina Olszewo Borki za swój projekt płaci we 
własnym zakresie a jej udział bez podatku VAT wynosi 7 mln złotych,  
z podatkiem VAT 9 mln złotych. Gmina Rzekuń oraz Lelis również 
robią dokumentację we własnym zakresie.  

42.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Czy miasto może wprowadzić stałą opłatę 
miesięczną za parkowanie pojazdów na 
miejskich parkingach? 

Wydział Inwestycji i Dróg Rada Miejska w Ostrołęce uchwała Nr 118/XVI/2003r. z dnia 3 grudnia 
2003r. ustaliła stawkę opłat na wydzielonym stanowisku postojowym 
zastrzeżonym „kopertą” na prawach wyłączności (opłata 
abonamentowa) w wysokości brutto 60 zł miesięcznie w strefie 
płatnego parkowania. Natomiast poza strefą płatnego parkowania RM 
uchwałą Nr 238/XIX/2004r. z dnia 29 kwietnia 2004r. ustaliła stawkę 
opłaty pod miejsca postojowe w wysokości 0,10 zł za 1 m2 zajętej 
powierzchni, za 1 dzień. 

43.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Chciałbym uzyskać informację w sprawie 
śmierdzącej wody, która jest w kranach przy 
ul. Goworowskiej. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Sprawa smaku i węchu jest subiektywna. Woda jest monitorowana 
przez Sanepid. Woda nie zagraża zdrowiu i życiu mieszkańcom miasta. 

44.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

W sklepach spożywczych na terenie miasta 
nagminnie spożywa się alkohol. Bardzo 
proszę aby odpowiednie służby 
zainteresowały się tą sprawą. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta  

Zarówno Straż Miejska jak i Komisja Rozwiązywania Problemów 
alkoholowych prowadza intensywne prace polegające na 
systematycznych kontrolach.  

45.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Co dzieje się z budynkiem w Przytułach, 
który był przekazany dla KULU.  

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Nie mamy bieżących informacji na temat tego budynku.  

46.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Jakie są plany w sprawie zagospodarowania 
skwerku pana Deptuły przy ul. Kopernika? 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

W planie zagospodarowania teren ten przeznaczony jest pod zieleń 
miejską. Jednak dalsze losy tego skwerku będą rozstrzygane przez Radę 
Miejską. 

47.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Przy banku PKO S.A. nagminnie jeżdżą 
samochody ciężarowe po chodnikach.  

Straż Miejska Ostrołęki Patrole Straży Miejskiej obejma ten teren częstszymi kontrolami aby 
wyeliminować jazdę po chodnikach.. 

48.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Znaki drogowe przy wjazdach do miasta od 
strony Pomianu i Grabowa są nieczytelne, 
proszę o interwencję służb miejskich w tej 
sprawie. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wyblakłe lub zamalowane tarcze znaków zostaną wymienione w 
ramach bieżącego utrzymania w terminie do 15.09.2004r. 

49.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Czy jest możliwe dofinansowanie w tym roku 
z budżetu miasta kwoty 70 tys. zł. do budowy 
boiska sportowego w Wojciechowicach. 
Firma Intercell S.A. zadeklarowała się 
dołożyć kwotę 20 tys. zł. 

Wydział Inwestycji i Dróg W trakcie ustalenia jest sprawa wspólnej realizacji boisk sportowych z 
firmą „Intercell”. Wysokość dofinansowania zostanie ustalona po 
ustaleniu kosztu ogólnego robót związanych z budową boisk. 



  

50.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Czy miasto zamierza w 2005 roku dalsze 
wykonanie ulicy Łęczysk. 

Wydział Inwestycji i Dróg Miasto przewiduje kontynuację budowy ulicy Łęczysk w roku 2005. 

51.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Kiedy planuje się wykonać asfaltowanie ulicy 
Astrowej? 

Wydział Inwestycji i Dróg Nawierzchnia ulicy Astrowej będzie realizowana w br. w miarę 
możliwości finansowych miasta. Ze względu na wysoki koszt robót, 
trwają prace nad wygospodarowaniem wolnych środków na realizację 
tego zadania.  

52.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Skibniewska 

Kiedy miasto zamierza zagospodarować ulicę 
Pędzicha poprzez zasadzenie terenu w 
krzewy. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Zagospodarowanie terenu przy ul. Ks. Pędzicha zostanie wykonane na 
wiosnę w 2005 roku. 

53.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Co się dzieje z gruntem banku PKO BP przy 
rynku ul. Prądzyńskiego. Czy zmienił się 
właściciel gruntu, i jaki jest tam udział 
miasta. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Umowa o oddanie nieruchomości w użytkowanie wieczyste została 
rozwiązana. Wyrok Sądu nie jest prawomocny.  

54.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Przy skrzyżowaniu ulic 11 Listopada – 
Witosa zamierza się wycinkę dębów. Czy nie 
można było by znaleźć innego rozwiązania 
dojazdu dla salonu samochodowego? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Decyzja o wycięciu drzew będzie zależeć od ostatecznego kształtu 
skrzyżowania.   

55.  Przewodniczący Osiedla 
„Stare Miasto” 

Andrzej Rykowski 

Kto wydał decyzję bez konsultacji z Radą 
Osiedla na postawienie punktu 
gastronomicznego przy Urzędzie Stanu 
Cywilnego. 

Referat Budownictwa Referat Budownictwa wydał pozwolenie na okres 120 dni na wykonanie 
„Pubu Sezonowego LECH ARENA” w Ostrołęce przy Placu Bema. 
Opinia Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotową sprawę. 

 


